

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱  
Special Topics of Property Insurance 產險實務專題

當期課號	7186	Course Number	7186
授課教師	簡宣博	Instructor	,
中文課名	產險實務專題	Course Name	Special Topics of Property Insurance
開課單位	保險金融管理系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	1. 使學生了解及研究產險的相關理論及實務議題 2. 讓學生具備考取相關證照及至相關機構就業之能力 3. 能具備保險從業人員之專業態度及具備正確產險知識的態度 4. 使學生了解理論與實務之差異與衍生	Objectives	1. Enabling students to understand and study property insurance theories and practical issues. 2. Enabling students to be able to obtain certificates and work at relevant institutes. 3. Able to have professional attitudes of insurance personnel and accurate insurance knowledge attitude. 4. Enabling students to understand difference and derivative between theories and practice.
教材	Journal of Risk and Insurance	Teaching Materials	
成績評量方式	讀書報告50% 期末報告50%	Grading	report50% final report50%
教師網頁	-		
教學內容	產險業務經營之原則 產險財務經營之原則	Syllabus	The Principles of Business Operation of Property Insurance. The Principles of Financial Operation of Property Insurance

尊重智慧財產權，請勿非法影印。